
Verslag ouderraad

(24/04/2024)
Aanwezig: Koen, Hajar, Yasmina, Naima, Asmaa, Fatiha, Lien, Eline

Agendapunten:

- Evaluatie repas convivial
- Schoolfeest
- Data oudercontacten
- Varia

1. Evaluatie repas convivial

Algemeen: positief! Bedankt aan alle helpers!

Wat zijn de punten die we meenemen naar volgend jaar:

- Inschrijvingen konden via Forms en via briefje in boekentas -> via Forms heel weinig
inschrijvingen gekregen. Volgend jaar enkel briefje in boekentassen

- Er waren voldoende mensen om te komen helpen, overdag en s avonds
- Doosjes gekocht om overschotten in mee te geven
- Trekker (Koen): zeer nuttig dat 1 iemand de lead neemt en het overzicht bewaart
- 100 à 150 tal mensen aanwezig , mooie opkomst
- Timing was goed: midden van ramadan, op een vrijdag
- Materiaal van de gemeente was niet geleverd, hierdoor was alles maar nipt voldoende.

Volgend jaar: sowieso kleine hoeveelheid tafels, stoelen, borden en bestek bestellen
- Engagement van de leerkrachten is geweldig! Op einde hebben ze nog mee afgewassen,

zeer tof maar zou niet moeten - voorzien dat dit ook door ouders gebeurt
- Idee voor volgend jaar: kaartjes voorzien om bij buffet te zetten met verduidelijking wat

wat is
- Extra feedback Salwa via whatsapp:

- Vroeger starten om rush / frustraties te vermijden. 1ste service (soep, dadels,
melk) aan tafel aan iedereen geven?

- Werken met armbandjes zodat mensen niet blijven terugkeren naar buffet?
- Koffie en thee hoek open vanaf begin, self service
- Parcours ‘fermé’, om te vermijden dat mensen heraanschuiven
- Beschrijving gerechten toevoegen op buffet



2. Schoolfeest

25 mei is het schoolfeest. Thema is urban. Indien er ideeën zijn voor workshops, mogen deze
doorgegeven worden aan Eline.

De ouderraad verzorgt de organisatie van het dessertenbuffet.

Trekker: Hajar en Fatiha

To do’s:

- Shiftenlijst opmaken
- Bakjes voorzien om restjes te recupereren
- Papiertjes voorzien in boekentas => Eline kijkt na om deze van vorig jaar te hergebruiken,

Lien kan eventueel helpen
- Uniformiteit rond prijs is belangrijk (iedereen zegt hetzelfde)

3. Data oudercontacten

Vraag om deze bij begin van schooljaar te communiceren + om 1 systeem toe te passen (nu
gebeurt dit mondeling, via classdojo,...) => Eline checkt dit met het team en koppelt naar ons
terug.

Antwoord school: overschakeling naar Questi, daarin kunnen we met een reserveringssysteem
werken! Data kunnen zeker vooraf doorgestuurd worden.

4. Ouderraad volgend jaar

Dit schooljaar was een overgangsjaar. Iedereen die geïnteresseerd was kon aansluiten in de
ouderraad. Naar volgend jaar toe willen we kijken hoe we best verder gaan.

=> het decreet zal gedeeld worden in de whatsapp groep (wat is er wettelijk bepaald, binnen
welk kader moeten we werken)

=> dit wordt besproken op een informele ouderraad op 12 juni 2024 om 9u. Bedoeling is om tot
een voorstel te komen waar iedereen zich goed bij voelt en duidelijkheid geeft om zo in
september goed te kunnen starten!

=> dit voorstel wordt erna besproken door de twee voorzitters met de school.

5. Varia

Er wordt een punt besproken over feedback die door enkele ouders (uit hogere klassen van de
lagere school) gegeven werd aan leden van de ouderraad. Er zijn twijfels/vragen omtrent het
niveau van de school, de hoeveelheid huiswerk etc. Op dit moment zijn de vragen niet concreet
genoeg, belangrijk om door te vragen en ook door te verwijzen naar de leerkrachten om dit 1-1
te bespreken. Indien nodig, kan dit op een volgende ouderraad opnieuw besproken worden.

Antwoord school: We nemen het mee als denkoefening ‘Op welke manier kunnen we ouders
ondersteunen bij huiswerkbegeleiding’.


